
Bestyrelsesmøde den 1. marts 2024 

Deltagere: Kim, Silas, Jonas og Ole. Paw er fraværende grundet ferie. 

1. Klubbens Økonomi 

• Regnskabsfremvisning og igangværende projekter: Bestyrelsen har gennemgået det 
tilsendte regnskab, hvor der primært er fokuseret på de overordnede økonomiske 
aspekter. Det er konstateret, at der er et overskud på kontoen. Selvom økonomien er 
presset indtil yderligere indtægter genereres, er der tillid til, at klubben vil forblive 
solvent. 

• Mulige initiativer: Der er diskuteret initiativer rettet mod efterskoler, heriblandt 
Midtjysk Efterskole, hvor Ole vil undersøge potentielle samarbejdsmuligheder gennem 
en kontakt. Ansøgninger til forskellige fonde for at opnå tilskud til nyt elevrig, tandemrig 
og sommerlejr er blevet indsendt. 

2. Generalforsamling 

• Alle punkter og den nødvendige struktur for generalforsamlingen er gennemgået, med 
bekræftelse på, at alt er forberedt korrekt. 

3. AHY 

• Der er præsenteret en plan for, hvordan det lykkedes at revitalisere AHY, inklusiv salg af 
et elevrig og tandemrig samt en forhøjelse af DIF-lånet til det maksimalt tilladte. Disse 
tiltag har sikret finansiering til projektet. 

4. Sommerlejr 2024 

• Der er iværksat planlægning for afholdelse af sommerlejr i Ejstrupholm, med en 
indsendt ansøgning til Ikast-Brande Kommune. Hvis ansøgningen afvises, foreslår 
bestyrelsen at henvende sig til Nordenfjords, idet Skive har været vært de sidste to år 
og derfor foreslås en pause. 

5. Eventuelt 

• Årets ØFK'er vil blive officielt annonceret på generalforsamlingen. 

• Der er arrangeret et møde på Midtjysk Efterskole i Ejstrupholm by den 18. marts, hvor 
Silas vil deltage. 

• En tandemdag er planlagt til den 6. april. Jonas, Ole og Kim vil kontakte potentielle 
deltagere, da en tandemmaster er tilgængelig på denne dato. 

 


